



KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA

Tawaran adalah dipelawa kepada syarikat-syarikat bertaraf **Bumiputera** yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan di dalam gred kategori / pengkhususan yang berkaitan dan pendaftarannya masih lagi berkuatkuasa bagi melaksanakan kerja-kerja berikut :

No. Sebutarga	Tajuk Sebutarga	Lawatan Tapak (Diwajibkan)	Tarikh Tutup Sebutarga
PHN.PHG.30/2022	PERKHIDMATAN KAWALAN KESELAMATAN TANPA SENJATA API DI PUSAT LATIHAN PERHUTANAN PAHANG, BELIMBING BAGI TEMPOH DUA (2) TAHUN MULAI 01 APRIL 2022 HINGGA 31 MAC 2024 [KAWALAN KESELAMATAN / 220801]	Tarikh : 28 Februari 2022 (Isnin) Masa : 9.30 pagi Tempat : Pusat Latihan Perhutanan Pahang (Belimbing), Daerah Kuantan. Catatan : Sila bawa Sijil Asal dan Salinan Kementerian Kewangan, lesen Kementerian Dalam Negeri, sijil keahlian Persatuan Kawalan Keselamatan Malaysia dan SSM yang sah serta belum tamat tempoh.	09 Mac 2022 (Rabu) 12.00 tengahari

Butir-butir mengenai tawaran ini boleh dilihat pada waktu pejabat di **Pusat Latihan Perhutanan Pahang, KM 65, Jalan Kuantan-Belimbing, 26020 Kuantan** mulai tarikh lawatan tapak sehingga tarikh tutup tawaran.

Dokumen-dokumen tawaran akan hanya dikeluarkan kepada kontraktor-kontraktor atau wakil-wakil sah mereka sahaja yang mempunyai surat kuasa serta yang telah mengikuti taklimat projek dan lawatan tapak. Dokumen tawaran boleh diperolehi dengan harga **Ringgit Malaysia: Dua Puluh Ringgit Sahaja (RM 20.00)** mulai tarikh lawatan tapak sehingga **09 Mac 2022 (Rabu)** sahaja. Pembayaran hendaklah dilakukan secara **wang pos**. Permohonan untuk mendapatkan dokumen selepas tarikh tersebut tidak akan dilayan.

Dokumen tawaran yang telah dilengkapkan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat dan dimeterikan serta ditulis **Nombor Sebutarga** dan **Tajuk Sebutarga** berkaitan dipenjuru kiri sebelah atas sampul surat berkenaan dan dimasukkan ke dalam peti tawaran sebelum atau pada jam **12.00 tengahari** pada tarikh tutup tawaran di alamat seperti berikut:

**PENGARAH PERHUTANAN NEGERI,
JABATAN PERHUTANAN NEGERI PAHANG,
TINGKAT 5, KOMTUR,
BANDAR INDERA MAHKOTA,
25990 KUANTAN, PAHANG DARUL MAKMUR.**